
چرا داغ حاج قاسم سرد نمیشه؟

شماره پرسش: ۲۷۹۴۲

تاریخ ارسال پرسش: ۰۵:۰۱:۳۸ ۱۳۹۹/۳/۵

متن پرسش

سلام: استاد چرا داغ حاج قاسم سرد نمیشه؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: زیرا شهادت آن مرد بزرگ داغی است که بر جان همهی ما گذاشته شده

است. قصهی جانی است که در آینده راهی خواهد شد تا تاریخ امام خمینی «رضوانااللهتعالیعلیه»

همهجایی شود و بصیرتی به جامعه برگردد که ما بیش از آنچه که فعلاً هستیم، باشیم. بصیرتی که در

وصیتنامهی او به ما عطا شد. در آخر جواب سؤال شمارهی ۲۷۹۳۶ نکاتی از آن را میتوانید ملاحظه

کنید. موفق باشید


